
 
Dragi proizvođači, 
 
Uvažene kolege, 
 
Dame i gospodo, 
 
Iz više razloga mi je žao što nijesam u prilici da budem 
večeras sa vama. 

 

Kao vaš kolega agronom, smatram da agronomi treba da se 
sastaju, da razmjenjuju iskustva i znanja, da sarađuju, da se 
njihov glas u društvu sve češče i snažnije čuje i bude ključni 
faktor u razvoju poljoprivrede. 

 

Osjećam i ličnu obavezu da vam se obratim makar i ovim 
putem i kao Nikšićanin, jer je Nikšić grad domaćin Prve 
nacionalne konferencije. 

 

Dozvolite da ovim putem čestitam svim nagrađenima. 
Posebno me raduje pažljiv izbor nagrađenih, uz potupno 
očekivano i opravdano iskazivanje poštovanja prema našim 
iskusnim kolegama koji su životni vijek proveli u sektoru 
poljoprivrede i dali mu značajne pozitivne pečate. Mislim na 
svog dragog prijatelja i kolegu Banja Kostića. 

 
Raduje me i pažljiva regionalna disperzija nagrađenih, uz 
nezaobilazni obuhvat predstavnika vrijednih udruženja koji 
daju zamah pojedinim sektorima, kao što je sektor 
maslinarstva.  
 
Pozdravljam i ustanovljavanje nagrade za najboljeg 
domaćina, kao važne poruke i sinonima odgovornosti u svim 
djelatnostima kojima se bavimo. 



 

I svakako, pozdravljam opredjeljenje i izbor nagrađenih iz 
struke, jer su stručna i naučna misao najbolja garancija 
uspjeha u sektoru poljoprivrede, u kojem tajna uspjeha nije 
raditi i samo raditi, nego usvajati nova znanja, razmišljati, 
smisliti, pa uraditi. 

 
Podržavam i izbor opštine Pljevlja za nagradu lokalnoj 
samoupravi. Sa najizdašnijim poljoprivrednim potencijalima i 
vrijednim domaćinima, Pljevljima s pravom pripada 
ovogodišnja nagrada za poljoprivredu. 

 
Pozdravljam i zahvaljujem se SWG-u kao dokazanoj platformi 
za regionalnu komunikaciju i saradnju. 

 
Na samom kraju, mislim da nam naziv ovogodišnje nagrade 
MOBA, u simboličkoj ravni sugeriše da svim izazovima u 
sektoru poljoprivrede i ukupnog ekonomskog razvoja Crne 
Gore i njenog prosperiteta, odgovorimo na način tog 
tradicionalnog crnogorskog običaja, kojim se zahtjevnim 
poslovima odgovaralo zajedničkim radom i zajedničkom 
akcijom. 

 

Zbog toga i ovu konferenciju doživljavam kao još jedno 
okupljanje pozitivne enegrije u sektoru poljoprivrede, 
okupljanje energije za napredak i proizvođača i preduzetnika, 
a time i za napredak cijelog društva.   
 
Srdačno, 
 
Milutin Simović 
 


